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            Rada Gminy Lubomino 
 

PROTOKÓŁ Nr XXXVII/2022 
z XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubomino 

z dnia 30 czerwca 2022 roku 
 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 
 

Lp. Nazwisko Imię Status 
 

1 Beczak Magdalena nieobecna 
 

2 Chyżyński 
 

Adam obecny 

3 Czaplicka 
 

Izabela obecna 

4 Grablewski 
 

Wiesław obecny 

5 Karpiński 
 

Józef obecny 

6 Krysik 
 

Dariusz obecny 

7 Lisowski 
 

Tomasz obecny 

8 Łosiewicz 
 

Jarosław obecny 

9 Naguszewski 
 

Zdzisław obecny 

10 Perdian 
 

Andrzej obecny 

11 Przybyszewski 
 

Damian obecny 

12 Sienkiewicz 
 

Stanisław obecny 

13 Stańczyk 
 

Zbigniew obecny 

14 Świtalski 
 

Robert obecny 

15 Wieczorek 
 

Adam obecny 

 

Obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,34 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Pełny przebieg pkt 1 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 0:00 – 05:15) 

 
XXXVII Sesja Rady Gminy Lubomino odbyła się w Zespole Szkół w Lubominie – aula II piętro. 
Początek posiedzenia o godz.: 0800 . 
Zakończenie posiedzenia o godz.: 0915. 
 
Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1,2 i 3 do nin. protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała otwarcia XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady 
Gminy Lubomino informując, że sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy 
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 2022 poz. 559 z późn.zm.) oraz § 39 
ust.5 Statutu Gminy Lubomino stanowiącego załącznik do Uchwały nr XII/83/2019 Rady Gminy 
Lubomino z dnia 28 listopada 2019 roku (Dz.Urz. Woj. Warm.-Maz., z 2020 r. poz.37) na 
wniosek Pana Wójta. 
 
W oparciu o listę obecności radnych stwierdziła prawomocność obrad. 
 
W imieniu własnym oraz radnych przywitała wszystkich mieszkańców przed monitorami, 
sołtysów, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, Pana Wójta oraz w imieniu własnym przywitała 
radnych. 
 
Kolejno przedstawiła proponowany porządek obrad, który został przesłany radnym wraz z 
zawiadomieniem o zwołaniu sesji. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubomino na lata 2022-2030. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 

2022. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Lubomino w roku szkolnym 2022/2023. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Lubomino 

nieruchomości gruntowych. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu 

użytkowego położonego w budynku nr 51 przy ulicy Kopernika w Lubominie na czas 
nieoznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w 
związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  

8. Zamknięcie obrad. 
 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wnioskował o zdjęcie z porządku obrad pkt. 6 projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego położonego w budynku nr 51 przy 
ulicy Kopernika w Lubominie na czas nieoznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu 
 



str. 3 
 

Uzasadniając poinformował, że w dniu wczorajszym otrzymał pismo, że Pani Doktor rezygnuje 
z wydłużenia najmu pomieszczenia w ośrodku zdrowia na czas nieokreślony w związku z czym 
podjęcie uchwały jest bezprzedmiotowe.   
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poddała wniosek pod głosowanie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za wnioskiem głosowało 14 radnych, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0. / Wniosek został przyjęty.   
 
Posiedzenie opuścił Radny Andrzej Perdian.  
 
Nie było więcej wniosków w związku z czym Przewodnicząca Rady odczytała proponowany 
nowy porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubomino na lata 2022-2030. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na 

rok 2022. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Lubomino w roku szkolnym 2022/2023. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Lubomino 

nieruchomości gruntowych. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  
7. Zamknięcie obrad. 

 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poddała pod głosowanie nowy porządek obrad. 
 
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem nowego porządku obrad głosowało 10 
radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. / Radny Jarosław Łosiewicz, Radny Stanisław 
Sienkiewicz oraz Radny Robert Świtalski nie brali udziału w głosowaniu/ 
Rada Gminy Lubomino przyjęła nowy porządek obrad.    
 
Na posiedzenie wrócił Radny Andrzej Perdian.  
 
 
Ad.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Lubomino na lata 2022-2030. 
Pełny przebieg pkt 2 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 05:15 – 15:00). 
 
Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska odczytała objaśnienia wartości przyjętych w 
wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2030 Gminy Lubomino. 
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem czy na terenie naszego samorządu mamy 
jakąś sprzedaż hurtową alkoholu?  
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Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska wyjaśniła, że jest to udział dla gminy w podatku 
przesyłanym przez Urzędy Skarbowe z tytułu sprzedaży napojów alkoholowych tzw. „małpek”. 
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał o zwiększenie planu dochodów z tytułu odsetek od lokat 
bankowych w kwocie 24.750,00 zł. Stwierdził, że nie tylko odsetki rosną, ale jest z tego również 
jakaś korzyść. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że miesiąc odsetek kosztuje gminę 25.000,00 zł i 
nie została jeszcze wprowadzana ostatnia podwyżka Pana Glapińskiego. W budżecie było 
zaplanowane 80.000,00 zł na odsetki. Dodatkowo zaplanowano kolejne 60.000,00 zł i brakuje 
jeszcze ponad 150.000,00 zł. Staramy się o zmniejszenie marży od kredytu w banku. 
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem ile zostało środków na rozbudowę urzędu 
gminy? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że zostało 700.000,00 zł.  
 
Radny Robert Świtalski zapytał czy Pan Wójt mówiąc o podwyżce Pana Glapińskiego miał na 
myśli podwyżkę Rady Polityki Pieniężnej? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur stwierdził, że to jest to samo. 
 
Radny Robert Świtalski poprosił, aby być bardziej precyzyjnym, bo to nie jest to samo.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur dodał, że może zresztą tak, bo Pan Glapiński mówił o tym, że nie 
będzie podwyżek a Rada Polityki Pieniężnej podnosi je non stop, nawet kilka razy w miesiącu.  
W każdym razie wszystkie kredyty oparte są o trzymiesięczny wibor. Z 4% na obecną chwile 
wynosi on już chyba 8%. 
 
Nie było więcej pytań w związku z czym Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 
głosowanie.  
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubomino na lata 2022-2030. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 12 uprawnionych 14 

PRZECIW 0 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 

2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 
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4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef ZA 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXXVII/240/2022 z dnia 30 czerwca 2022 roku w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 2022-2030. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 
2022. 
Pełny przebieg pkt 3 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 15:00 –59:00). 
 
Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy inwestycja „Modernizacja 
nawierzchni dróg kategorii gminnej w Gminie Lubomino w miejscowościach: Wójtowo- Biała 
Wola- Świękity” związana jest z przejęciem działek stanowiących własność Starostwa 
Powiatowego? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że tak.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz stwierdził, że tak de facto będzie robiona droga powiatowa. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że zadanie inwestycyjne mówi o drogach gminnych. 
Jeżeli rada nie przyjmie dziś uchwały w sprawie nabycia na rzecz gminy nieruchomości 
gruntowych, to droga nie zostanie zrobiona. Dodał, że droga jest technologicznie potrzebna 
po to, żeby umieścić projektowaną kanalizację i mieć jak się poruszać w czasie inwestycji. 
Droga jest co najmniej od 10 lat niedrożna.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał, jakiej długości jest odcinek tej drogi? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że droga którą chcemy przejąć od Starostwa 
Powiatowego ma  3 km. Jest to jedyna działka na której możemy umieścić kanalizację między 
Białą Wolą a Świękitami, żeby nie płacić rocznych opłat za umieszczenie w pasie drogowym 
kanalizacji na rzecz zarządcy drogi, dobrze byłoby tą drogę przejąć.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy powiat pozbywając się problemu w 
jakiś sposób nam to zrekompensuje np. wykona inwestycje w naszej gminie swojej drogi 
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powiatowej? Czy oddadzą drogę, pozbędą się problemu i nie będą mieli kłopotu z 
utrzymaniem drogi? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że rozpoczął rozmowy z Panem Starostą i nie wie 
jak się zakończą. Droga zostanie wykonana tylko w kruszywie i może zostaną zrobione dwa 
przepusty w związku z czym zamknie się w granicach 700.000,00 zł. nie więcej. Pisząc wniosek 
uwzględniał przejęcie tej drogi z wykorzystaniem również na położenie kanalizacji i 
jednoczesne jej udrożnienie.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał czy gmina przejmując drogę od powiatu, który pozbywa 
się problemu, realizując jakąkolwiek inwestycję wspólnie z powiatem będzie musiała dokładać 
jeszcze własne środki finansowe? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że z tego co wie jeśli chodzi o naszą gminę planowana 
jest inwestycja dot. drogi Lidzbark Warmiński – Lubomino. Na dzień dzisiejszy jeśli inwestycja 
będzie finansowana z Polskiego Ładu, Starosta nie mówi o  żadnych wydatkach związanych z 
gminą. Nie rozmawiał również  o współfinansowaniu żadnych innych inwestycji. 
 
Radny Stanisław Sienkiewicz stwierdził, że droga na terenie gminy w kierunku Lubomina jest 
dobrą drogą, robioną stosunkowo nie dawno. Droga łącząca miejscowości Piotrowo-
Samborek, czy też Piotrowo – Samborek - Lubomino nigdy nie powstała tak naprawdę. Nie 
rozumie, dlaczego powiat nie myśli o gradacji takich inwestycji.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że my myślimy. Dlatego też do Polskiego Ładu 
złożono aż pięć różnych wniosków. Objęto większość dróg powiatowych przy których 
mieszkają nasi mieszkańcy i uważa, że w tym kierunku trzeba iść, nie patrząc czy powiat będzie 
finansował czy nie. Mieszkańcom trzeba poprawić warunki w dojeździe zarówno do Piotrowa, 
jak i Samborka. Złożone wnioski objęły wszystkie drogi zarówno z ostatnim odcinkiem drogi  
Gronowo – Różyn jak i część drogi od Bzowca do Rogiedli. Pokryto więc całą sieć dróg, które 
są dla gminy ważne i którymi są dowożone dzieci. Gdyby doszło do realizacji inwestycji na 
drodze Gronowo - Różyn to we wcześniejszych rozmowach Pan Starosta obiecał, że dołoży 
środki finansowe.  Natomiast czy dołoży do drogi gruntowej Wójtowo- Biała Wola- Świękity to 
będzie rozmawiał dopiero jak odbędzie się przetarg, aby wiedzieć o jakich środkach 
finansowych w ogóle mowa. Dotacja do inwestycji wynosi 95%, 5% wynosi wkład własny 
gminy tj. 300.000,00 zł, w tym udział Pana Starosty będzie w granicach 1/5, więc o takich 
środkach możemy rozmawiać.   
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał, dlaczego powiat nie składa wniosków na swoje drogi? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że powiat tak jak my składa również wnioski. Ma 
pięć gmin i poskładał na wszystkie możliwe inwestycje. To co nas dotyczyło, to złożył wniosek 
na drogę, aż do Lubomina. Otrzymał dofinansowanie tylko na pierwszy etap.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy to Pan Starosta narzuca inwestycje 
czy rozmawia, które drogi są ważniejsze dla samorządu do zrobienia? 
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Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że Pan Starosta ma swój plan inwestycji. Jeśli chce, aby 
samorząd dofinansował inwestycję, to rozmawia z nami.  Jeśli natomiast nie chce 
dofinansowania, to nie rozmawia z nami.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz stwierdził, że nie robi.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że coś robi skoro zaczął drogę z Lidzbarka 
Warmińskiego do Lubomina i powiedział, że trzeba ją poprawić, poszerzyć bo nie ma żadnych 
standardów a jest w powiecie, jeśli chodzi łączenie miasta powiatowego z gminą, 
najważniejszą drogą. Pan Starosta powiedział, że chciałby zrobić drogę jak zaczął, w 
standardzie co najmniej 5 metrowym z poszerzeniem poboczy. Jeśli ktoś jeździ tą drogą to wie, 
że droga zrobiona  12 lat temu praktycznie powinna już być w remoncie.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz powiedział, że nasuwa się pytanie kto 12 lat temu tę drogę 
projektował, że taką zrobił, a nie inną.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że jak pokazała się pierwsza schetynówka i nikt nie 
wiedział na czym to będzie polegało, to najprościej było zrobić nakładkę, nie poszerzając. Na 
poszerzenie trzeba mieć pozwolenie a na nakładkę zgłoszenie. Czas, termin jeśli chodzi o 
przystąpienie do inwestycji to było co najmniej trzy, cztery miesiące szybciej. Była to pierwsza 
schetynówka powiatu i trzeba się cieszyć, że wyszła. Później były już robione dokumentacje i, 
gdyby samorząd wiedział, że środki finansowe będą co roku, to by się zupełnie inaczej do tego 
przygotował.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz poinformował, że jak budowano drogę to miał wątpliwości 
czemu ma być taka a nie inna. Droga miała w pełni wystarczyć, jeśli chodzi o zapotrzebowanie 
na ruch i obecne warunki. Mieszkańcy, którzy nie mieli drogi przez 12 lat, dalej jej mieć nie 
będą,  bo teraz drogę do Lubomina trzeba poszerzyć. Ulica jest dalej przejezdna i nie jest 
zniszczona nie wiadomo jak mocno. Jak pamięta, tam nawet poboczy nie usypano a później 
wożono gruz. Nie rozumie takiego postępowania, że robimy tę drogę a innym odmawiamy 
normalnego funkcjonowania.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur zaproponował, aby Pan Radny pojechał na sesję rady powiatu i 
zadał te pytania, uzyskał odpowiedź. Nie chce za Pana Starostę odpowiadać.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz dodał, że spodziewa się, iż w najbliższym czasie powiat powie 
„weście sobie wszystkie drogi i będziemy mieli spokojną głowę”. My wybudujemy drogi, a oni 
będą zadowoleni. Powiat nie baczy na nasz budżet, tylko jak dla nich jest dobrze i w jakim 
kierunku idą. Rozumie, że gmina przejmuje drogę od powiatu, ale w zamian powiat powinien 
zrobić inną drogę na terenie naszej gminy. Nasza kolej już któryś raz mija, powiat w końcu nic 
nie zrobi, a my będziemy ciągle wykonywać drogi za nich. Utrzymywać za bardzo nie chcą, 
robić nie chcą, to jak współpraca układa się z powiatem? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur zabierając głos powiedział, że patrząc na wnioski z komisji 
rolnictwa, to przynajmniej dwa razy jest więcej wniosków, jeśli chodzi o drogi powiatowe i 
wojewódzkie, niż o drogi gminne. Trzeba być konsekwentnym. Komisja powinna pisać wnioski 
do Pana Starosty i Pana Marszałka, a jeśli zaczyna od gminy, to gmina też powinna się tymi 



str. 8 
 

drogami w jakiś sposób przejmować i próbować pozyskać środki finansowe. Dodał, że gdyby 
udało się pozyskać środki na drogę Biała – Wola – Piotrowo to nie wierzy w to, że Pan Starosta 
nie wsparłby inwestycji, ale na konkretną drogę asfaltową, a nie usypanie z kruszywa.  

Jeśli chodzi o drogę asfaltową, to jest droga Wójtowo – Biała Wola i kawałek drogi w 
Białej Woli w kierunku oczyszczalni, dalsze 3 km do Świękit, to tylko i wyłącznie usypanie 
kruszywem i udrożnienie drogi. 
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał, czy w miejscowości Świękity droga będzie już 
wyasfaltowana? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nie ma jeszcze rozstrzygnięcia naboru wniosków 
o wsparcie gmin popegeerowskich. Rozstrzygnięcie powinno ukazać się w dniu dzisiejszym. 
Jeśli uda się pozyskać środki finansowe to tak, a jeśli się nie uda to będziemy się zastanawiać, 
zobaczymy jak wyjdzie przetarg.   
 
Radny Stanisław Sienkiewicz powiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma konkretnej informacji 
co i jak po kolei będzie wykonywane, graficznego obrazu o który wnioskował, aby był podany 
za pomocą rzutnika, żeby wiedzieć co po kolei robimy.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że aby zacząć dokumentację trzeba wprowadzić zadanie 
do budżetu. Trzeba wybrać metodę albo zaprojektuj wybuduj albo zrobić dokumentację 
techniczną i dopiero rozpisać przetarg. W momencie, kiedy będzie projekt techniczny, dopiero 
można rozmawiać jaka droga, jaka szeroka, w którym miejscu, z czego i jak zrobiona. Na dzień 
dzisiejszy wprowadzane jest zadanie i zaczynamy procedurę. Żeby nawet zlecić komukolwiek 
program funkcjonalno – użytkowy zadanie musi zostać zapisane w budżecie. Bank 
Gospodarstwa Krajowego żąda, żeby pokazać swoje środki finansowe tj. 5%, inaczej nie można 
przystąpić do realizacji zadania. Na zakończenie procedury przetargowej jest 9 miesięcy.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz powiedział, że mimo, iż gmina dokłada tylko 5%, to powiat 
symbolicznie powinien dołożyć środki finansowe do inwestycji. Gmina nie tylko przejmuje 
drogę, ale bierze na siebie obowiązek jej utrzymania. Nie do końca jest za tym, aby tą drogę 
przejmować, ale zagłosuje „za” tylko dlatego, że jest za rozwojem tej gminy. Jest ciekaw co 
powiat zaoferuje dla naszej gminy w następnym rozdaniu.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że był wniosek złożony na drogę w miejscowości 
Rogiedle, ale niestety nie dostał dofinansowania. Powiat też podejmuje próby, pisze wnioski, 
a realizują to, na co dostaną dofinansowanie.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz wnioskował do biura rady o zorganizowanie spotkania w ramach 
sesji z przedstawicielem powiatu, który informuje, jaki jest dalszy plan rozwoju sieci dróg 
powiatowych na terenie Gminy Lubomino. 
 
Następnie zwrócił się z pytaniem, na jaką kwotę Sołectwo Lubomino otrzyma dofinansowanie 
skoro wkład wynosi 10.000,00 zł? 
 
Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska odpowiedziała, że tylko 10.000,00 zł.  
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Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał, jaki jest plan dostosowania budynku urzędu gminy do 
warunków pracy w czasie pandemii? Czy wystarczy środków finansowych? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że skoro tych środków nie można ulokować 
traktujemy je jako nasz wewnętrzny kredyt. Sposób łatwiejszy metodą zaprojektuj - wybuduj 
nie wyszedł, nie zgłosił się żaden oferent więc zmieniliśmy koncepcję. Opracujemy 
dokumentację, zrobimy pozwolenie na budowę i dopiero zostanie rozpisany przetarg, 
częściowo albo całkowicie w zależności od koniunktury jaka będzie. Czas realizacji się 
przesunie a środki finansowe będziemy używać do naszych na razie celów, jeśli będzie taka 
potrzeba, bo kredytów zaciągać nie możemy.  
 
Radny Dariusz Krysik zabierając głos powiedział, że mamy nr drogi powiatowej z Lubomina do 
Świękit, która będzie przejęta tylko w części od Świękit do Białej Woli, a do Lubomina już nie. 
Część drogi zostanie więc dalej drogą powiatową.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że w zasadzie to są dwie różne działki. Droga powiatowa 
będzie z Lubomina aż do Piotrowa.  
 
Radny Dariusz Krysik poinformował, że drogi nie są przejezdne i dobrze byłoby, aby powiat 
przy okazji tej inwestycji je udrożnił, zrobił cokolwiek, aby były chociaż przejezdne.  
 
Ponadto zwrócił się z pytaniem na której drodze jest wiadukt w miejscowości Lubomino? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że wiadukt jest w pasie toru kolejowego i na pewno 
jest skarbu państwa. Od strony ul. Sportowej (gminnej) 5 metrowej, gdzie zaczyna się 
zwężenie, to jest już pas kolejowy. Z drugiej strony, jak zaczyna się budynek po prawej stronie, 
tam jest gdzieś granica. Ten cały odcinek jest kolejowy. 
 
Radny Dariusz Krysik zapytał, że gdybyśmy teraz chcieli robić inwestycje na tej drodze, to kto 
by miał zrobić wtedy wiadukt? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że trzeba byłoby prosić kolej o zgodę na wykonanie 
prac. 
 
Radny Dariusz Krysik powiedział, że podobna sytuacja jest między Samborkiem a Zagonami. 
Czy dzieje się coś w tej sprawie? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że ma nadzieję, iż główny wykonawca w końcu się 
zgłosi. Zaczynają iść do niego pisma, więc jakieś rozmowy powinny być. W dniu wczorajszym 
rozmawiał z leśniczym i przez jego tereny też idą, nie pytając w ogóle o zgodę. Kolej ma swoje 
mapy, decyzje i projektowania.   
 
Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem, czy poza pasem kolejowym wykonują jakieś 
prace, działania? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że poza pasem kolejowym muszą dojechać na pas 
kolejowy i wykonują prace bardziej szkodliwe niż prace. W Lubominie był skład kruszywa, 
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betonu i ul. Kolejowa była trzy razy przez nas łatana i jest w dalszym ciągu zdegradowana. 
Czeka aż ktoś kończąc inwestycje zapyta o jakieś szkody. 
 
Radny Robert Świtalski zapytał, co Pan Wójt robi poza czekaniem. Czy były składane pisma do 
inwestora? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nie, bo nie wie kto jest inwestorem.  
 
Radny Robert Świtalski poprosił o szerszy zarys inwestycji, która będzie wykonywana na placu 
wiejskim w Lubominie. 
 
Sołtys Sołectwa Lubomino Jarosław Suchecki zabierając głos poinformował, że w planie jest 
rozciągnięcie infrastruktury elektrycznej w obrębie placu. Pozostała kwota przewiduje remont 
sceny, tj. odświeżenie elewacji i uzupełnienie brakujących desek. 
 
Radny Robert Świtalski stwierdził, że są to kwestie remontowe typowe dla obiektów, które są 
używane. Natomiast zadanie mówi o utworzeniu miejsca odpoczynku na placu wiejskim w 
miejscowości Lubomino.  Co to za utworzenie miejsca i na czym będzie polegało? 
 
Sołtys Sołectwa Lubomino Jarosław Suchecki wyjaśnił, że w pierwszej kolejność będą 
realizowane skrzynki rozdzielni elektrycznej. Z pozostałych środków zostaną postawione dwie, 
trzy ławki i zostaną wykonane drobne nasadzenia, aby plac wyglądał ciekawiej, jeśli chodzi o 
ogólną wizualną część. 
 
Radny Robert Świtalski zapytał czy wniosek, który złożył Pan Sienkiewicz będzie głosowany 
czy został przyjęty? 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odpowiedziała, że nie ma potrzeby głosować wniosku, 
ponieważ jest to zapisane w planie pracy rady. 
 
Następnie w związku z brakiem pytań poddała projekt uchwały pod głosowanie.  
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Lubomino na rok 2022. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 12 uprawnionych 14 

PRZECIW 0 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 

2 CHYŻYŃSKI Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 
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3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef ZA 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław ZA 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXXVII/241/2022 z dnia 30 czerwca 2022 roku w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2022. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 
Gminie Lubomino w roku szkolnym 2022/2023. 
Pełny przebieg pkt 4 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 59:00 –1:02:40). 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur przedstawił projekt uchwały. 
 
Radny Damian Przybyszewski zwrócił się z pytaniem, czy podane ceny w uchwale są cenami 
netto czy brutto? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że są to ceny brutto.  
 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały.  
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Gminie Lubomino w roku szkolnym 2022/2023. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 14 uprawnionych 14 

PRZECIW 0 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 

2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef ZA 

6 KRYSIK Dariusz ZA 
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7 LISOWSKI Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław ZA 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert ZA 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXXVII/242/2022 z dnia 30 czerwca 2022 roku w 
określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Lubomino w roku szkolnym 2022/2023. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Lubomino 
nieruchomości gruntowych. 
Pełny przebieg pkt 5 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 1:02:40 –1:10:55). 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur zabierając głos powiedział, że uchwała została praktycznie 
omówiona przy uchwale budżetowej. Jest to uchwała intencyjna. Rada wyraża zgodę bądź nie 
na nabycie działek, w tym wypadku na których znajduje się droga powiatowa łącząca Białą 
Wolę ze Świękitami.  
 
Radny Dariusz Krysik poinformował, że niepokoi go sam odcinek drogi w miejscowości od 
drogi powiatowej, która wchodzi do miejscowości od strony Lubomina, kawałek przebiega 
przez miejscowość i skręca w stronę Świękit. Zapytał, czy będzie to odcinek drogi powiatowy 
czy gminny? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nie chciał przejmować tej drogi, która biegnie 
Lubomino – Biała Wola – Piotrowo. Chciał przejąć tylko i wyłącznie drogę od Białej Woli do 
Świękit, ponieważ interesuje go odcinek od oczyszczalni do Świękit, więc te działki pasowały. 
Natomiast jeżeli się okaże, że wystarczy środków finansowych, to dobrze by było zrobić asfalt 
do przepompowni oraz przejechać asfaltem od skrzyżowania aż do końca miejscowości, tj. 
ostatniego budynku po prawej stronie. Byłoby to najlepsze rozwiązanie. Jeśli natomiast okaże 
się, że ceny asfaltu będą na tyle duże, to wszystko co nie jest gminne, nie będzie robione.  
 
Radny Dariusz Krysik powiedział, że może być znowu taki przypadek, że w miejscowości 
zostanie 100 metrów nie zrobionej drogi.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że wtedy pójdziemy do Pana Starosty.  
 
Radny Dariusz Krysik zapytał, czy nie można tak przejąć drogi, żeby była połączona? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że trzeba by było podzielić działkę. Nie da rady tego 
tak zrobić, ale jeśli się okaże, że przetarg wyjdzie dobrze i starczy środków finansowych, to 
potem to poprawimy. Chciałby, aby aż za chlewiki do przepompowni był asfalt. Od Wójtowa 5 
metrowy, aż do skrzyżowania i 4 metrowy od skrzyżowania w kierunku Świękit do końca 
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miejscowości Biała Wola. Jeśli starczy środków to może uda się zrobić 200 metrów wyjazdu ze 
Świękit w kierunku drogi powiatowej ale wszystko zależy od cen i kwot.  
 
Radny Dariusz Krysik powiedział, że nawet jeśli zrobimy ten kawałek drogi za powiat, to będzie 
to dalej droga powiatowa. Droga powiatowa będzie w całości od Lubomina przez Białą Wolę 
w stronę Piotrowa. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że można zrobić tak jak w przypadku drogi Wolnica – 
Różyn, że przejmiemy ją na czas trwałości projektu. Droga będzie dalej powiatu, ale będziemy 
mogli wykonać na niej asfalt.  Wówczas zwróci się do rady jeszcze raz z prośbą, żeby to zrobić. 
Dodał, że na pewno nie zrobi czegoś takiego, że zrobi dziurę i zostawi beton. Ewentualnie nie 
zrobi drogi od skrzyżowania w kierunku przepompowni. Metrażowo jest bardzo podobnie.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał, jak wygląda kwestia dokumentacji ? Czy dokumentacja 
będzie zrobiona na cały konkretny odcinek, czy później będzie dorabiana? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że zaprojektuj – wybuduj jest to koszt rzędu trzech, 
czterech tysięcy, reszta leży po stronie wykonawcy. Poza parametrami: szerokości, długości, 
grubości, nic więcej nie określimy, bo to się nam po prostu nie opłaca.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy w przetargu będzie później 
dokończenie tego odcinka dodatkowego jako dodatkowa kwota? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że w programie funkcjonalno – użytkowym określi 
wszystko. Jeśli po pierwszym przetargu okaże się, że wyjdzie ponad kwotę, która jest dla nas 
przypisana z Banku Gospodarstwa Krajowego to poprawimy program funkcjonalno – użytkowy 
i będziemy musieli coś zmniejszyć, żeby zmieścić się w kwocie albo szukać pieniędzy na 
dofinansowanie.  
 
Radny Stanisław Sienkiewicz  zapytał, czy nie trzeba będzie robić następnego przetargu? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że to zależy. Jeżeli to będzie minimalna kwota i 
będzie nas stać na dopłacenie to spotkamy się na sesji i będziemy rozmawiać o tym, czy 
dopłacamy czy nie. Jeżeli będzie to duża kwota, to trzeba ograniczać inwestycję i jeszcze raz 
przetarg organizować.  
 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały.  
 
 
 
 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Lubomino 

nieruchomości gruntowych. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 
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większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 14 uprawnionych 14 

PRZECIW 0 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 

2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef ZA 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław ZA 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert ZA 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXXVII/243/2022 z dnia 30 czerwca 2022 roku w 

sprawie nabycia na rzecz Gminy Lubomino nieruchomości gruntowych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w 
związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  
Pełny przebieg pkt 6 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 1:10:55 –1:24:35). 
 
Sekretarz Gminy Joanna Karpińska-Koźlik poinformowała, że w związku z planowanym na 
terenie Gminy Lubomino pobytem obywateli Ukrainy w terminie od 9 do 16 lipca 2022 roku 
planowany jest pobyt 25 osobowej grupy w tym 22 osobowej grupy młodzieży, kierowcy i 2 
opiekunów. Chcąc udzielić pomocy jako jednostka samorządu terytorialnego, to zgodnie z art. 
12 ust. 4 ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 
terytorium tego państwa, z własnej inicjatywy i w zakresie posiadanych środków musimy 
zgodnie z ust. 5 podjąć taką uchwałę, natomiast formy i tryb udzielenia tej pomocy określi już 
organ wykonawczy jednostki.  
Forma i tryb będzie dotacją celową udzieloną dla organizacji pozarządowej na realizację tego 
zadania.  Zakres pomocy będzie obejmował: 

1) zapewnienie zakwaterowania, 

2) zapewnienie całodziennego wyżywienia i zakupu środków żywnościowych, 

3) zapewnienie opieki nad dziećmi/młodzieżą, w tym organizacji czasu wolnego, zajęć 

edukacyjnych i sportowych; 



str. 15 
 

4) zapewnienie środków czystości i higieny osobistej oraz innych produktów 

niezbędnych do bieżącego funkcjonowania, 

5) pokrycie kosztu transportu w okresie pobytu. 

 
 
Radny Adam Wieczorek zapytał o jakiej kwocie pomocy finansowej mowa i jaka organizacja 
pozarządowa będzie realizowała zadanie? 
 
Sekretarz Gminy Joanna Karpińska-Koźlik odpowiedziała, że kwota planowanej pomocy 
finansowej to 9.300,00 zł brutto. Organizacja, której powierzony zostanie zakres realizacji 
zadania to organizacja, która w naszym obszarze w największym stopniu posiada umiejętność 
sprawnego organizowania i planowania pomocy dla obywateli Ukrainy tj. Lokalna Grupa 
Działania „Warmiński Zakątek” z siedzibą w Dobrym Mieście. 
 
Radny Adam Wieczorek zwrócił się z pytaniem, czy obywatele Ukrainy będą zakwaterowani 
na terenie Lubomina? 
 
Sekretarz Gminy Joanna Karpińska-Koźlik poinformowała, że będą zakwaterowani na terenie 
Zespołu Szkół w Lubominie.  
 
Radny Adam Wieczorek zapytał, czy z ramienia gminy jakiś pracownik będzie opiekował się 
grupą? 
 
Sekretarz Gminy Joanna Karpińska-Koźlik wyjaśniła, że udzielona dotacja nie obciąża tylko 
osoby która ją otrzymuje. We współpracy z Zespołem Szkół w Lubominie i z Kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubominie zapewnione zostanie bieżące 
funkcjonowanie tej grupy w okresie pobytu. Dodała, że Pan Wójt pozyskał z agencji rezerw 
materiałowych wyposażenie służące do spania w formie łóżek polowych w ilości 30 sztuk.  
 
Radny Adam Wieczorek powiedział, że nie wie czy planowana kwota pomocy wystarczy na 
taki tygodniowy pobyt.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur zabierając głos powiedział, że dlatego też chce, aby grupą zajęła 
się Lokalna Grupa Działania „Warmiński Zakątek”, gdzie mamy środki finansowe od 
partnerskich gminy w kwocie ponad 30.000,00 euro. Gdyby była taka potrzeba to uważa, że 
część tych środków finansowych na pomoc humanitarną będzie można wykorzystać.  
 
 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały.  
 
 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 
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większość zwykła 

 
Podsumowanie 

status ilość status ilość 

ZA 14 uprawnionych 14 

PRZECIW 0 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 

2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 

3 CZAPLICKA Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI Józef ZA 

6 KRYSIK Dariusz ZA 

7 LISOWSKI Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 

9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 

10 PERDIAN Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ Stanisław ZA 

13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI Robert ZA 

15 WIECZOREK Adam ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXXVII/244/2022 z dnia 30 czerwca 2022 roku w 

sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Przed przystąpienie do pkt. 7 porządku obrad głos zabrał Wójt Gminy Andrzej Mazur, który 

odniósł się do ostatniej sesji Rady Gminy Lubomino.  

Przypomniał Radnemu Damianowi Przybyszewskiemu, że 16 marca była sesja, na 

której to ze środków z lat ubiegłych, na wniosek Wójta kwotę 24.200,00 zł przeznaczono dla 

Ochotniczych Straży Pożarnych w Lubominie i w Wilczkowie celem zakupu ubrań i te ubrania 

zostały zakupione. Tak jak obiecał jesienią, słowa dotrzymał.  

 

Radny Damian Przybyszewski odpowiedział, że chodziło mu o to, że budżet OSP został 

zmniejszony. 

Wójt Gminy Andrzej Mazur sprawdził, że radny był na sesji i głosował „za”, więc dziwi się skąd 

próba zwątpienia w Wójta.  

 

Radny Damian Przybyszewski poinformował, że chodziło mu o to, że budżet OSP został 

zmniejszony, a potem o tę kwotę zwiększony.    

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział Radnemu Damianowi Przybyszewskiemu, iż środki 

niewykorzystane zostały przeznaczone na zakup ubrań tak, jak obiecałem. 
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Następnie zwrócił się do Radnego Stanisława Sienkiewicza i Radnego Roberta Świtalskiego. 

Informacja o działalności Wójta Gminy Lubomino w okresie między sesjami, pkt. 2. W dniu 1 

października odbyła się rozprawa w Sądzie Rejonowym w Lidzbarku Warmińskim, w której 

brałem udział w charakterze strony. Pkt. 4. W dniu 6 października odbyła się sprawa w Sądzie 

Okręgowym w Olsztynie w której brałem udział w charakterze strony. Więcej napisać nie mógł, 

z kim i dlaczego. Poprosił, aby jemu nie zarzucać, że nie poinformował, że coś zataił. Jest to 

manipulacja. Natomiast nieprawomocny wyrok z opinią przyszedł dzień przed sesją, a 

informację składa się na dwa dni przed sesją, w związku z tym w poprzedniej informacji nie 

mogło się znaleźć to, że jest wyrok. Apelacja została już złożona.  

Dodał, że dziwił się Radnemu Dariuszowi Krysikowi, że sięgnął aż do roku 2020, ale faktycznie 

na posiedzeniu wspólnym Komisji Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa Inicjatyw Gospodarczych 

i Samorządu Terytorialnego była omawiana sprawa 2 cm asfaltu w Zagonach. Radny był i 

zadawał pytania razem z Radnym Stanisławem Sienkiewiczem. Poprosił, aby sięgnąć do 

protokołu, który jest ogólnodostępny. Dziwi się, że radni próbowali na poprzedniej sesji coś 

udowodnić, nawet oceniając rok 2021, ze sprawą z roku 2020.   

 

Radny Dariusz Krysik zabierając głos powiedział, że faktycznie było tak, że najpierw zostało 

zrobione, a dopiero później było głosowane. Poprosił, aby Pan Wójt sobie to dokładnie 

sprawdził.  

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że zostało to wyjaśnione w roku 2020 na tej 

komisji.  

 

Radny Dariusz Krysik powiedział, że to rozumie, ale było odwrotnie, a nie tak jak Pan Wójt 

powiedział. Najpierw było wykonane, a później głosowane i tylko o to chodziło, o nic więcej, o 

kolejność zdarzeń. Pan Wójt powiedział, że było odwrotnie.  

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur stwierdził, że też może wszystkiego nie pamięta. Jeśli rozmawia 

się o roku 2021 i o absolutorium za wykonanie budżetu w roku 2021, a radny pyta o rok 2020 

to ma prawo nie pamiętać.  

 

Radny Dariusz Krysk wyjaśnił, że na sesji powiedział dobrze. Najpierw położono asfalt, a 

później dopiero głosowano nad jego grubością.  Na pytanie z kim Pan Wójt to konsultował, 

odpowiedź była, że z niektórymi radnymi. 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że na komisji zostało wszystko wyjaśnione. 

Wykonawca powiedział, że mając odpowiedzialność przez jeszcze pięć lat woli to zrobić i 

stracić 36 tys. zł. 

 

Radny Dariusz Krysk wyjaśnił, że było to tylko przypomnieniem jednej ze spraw, że Pan Wójt 

nic nie konsultuje z Komisją Rolnictwa i tylko o to chodziło.  
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Radny Stanisław Sienkiewicz powiedział, że skoro wykonawcę było tak stać, to dlaczego te 17 

metrów w miejscowości Gronowo nie zostało zrobione? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nie zostało zrobione dlatego, że Pan Nadleśniczy 

z Panem Burmistrzem w Dobrym Mieście nie zgodzili się na to, żeby przesunąć granice drogi. 

Radny doskonale o tym wie, że zwyczajowo droga nie mieściła się w działce. Działka wchodziła 

bezpośrednio w las i żeby nie było wypadków nie można było zrobić asfaltu zakończonego 

lasem.  

 

Radny Stanisław Sienkiewicz powiedział, że sam organizował spotkanie z Dobrym Miastem, 

gdzie była rozmowa o wycince drzew i wyrównaniu tej drogi. Wykonanie naszej części było po 

naszej stronie. 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur przypomniał, że trzeba było przesunąć całą drogę w prawo. Nic 

nie zostało zrobione poza wycięciem trzech drzew przez Dobre Miasto, czy leśniczego. Dlatego 

cofnęliśmy się o te 17 metrów, żeby osoba jadąca asfaltem nie wjeżdżała w las. 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zamknęła dyskusję.  

 

 

 

Ad.7. Zamknięcie obrad. 
Pełny przebieg pkt 7 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 1:24:35 – 1:24:50). 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała zamknięcia 
XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubomino. 
 
 
 
Protokolant:       Przewodnicząca Rady Gminy 
 
Ilona Basałygo              Izabela Czaplicka 
 
 

 
 

 

 

 

 


